
               

 

Pokora, n. o., 

Trstínska 9 

917 01 TRNAVA  

Zariadenie pre seniorov Sv. Martina, Hrnčiarovce/Parnou 

Zariadenie pre seniorov Sv. Ján, Šelpice 

Zariadenie pre seniorov Sv. Urban, Horné Orešany 

Dodatok č. 3 

Zrozumiteľná 
forma 

Počet strán: 5 Cenník služieb od 01.11.2025 

vizualizovaný, zrozumiteľný a ľahko čitateľný text 

 

 

 

 

 

 

CENNÍK  SLUŽIEB  OD  01.11.2025 

 

 
 

             
  

  
  

 

  

  
Verzia 03 Platná od 01.11.2025 

Revízia  Platná od  

Počet výtlačkov 04 

  

Dodatok č. 3 k MP 02 Príjem klienta do zariadenia zo dňa 01.07.2022 

  

 Meno a priezvisko Funkcia Dátum Podpis 

Spracovala PhDr. Lívia Katona PhD. riaditeľka 01.11.2025  

Preverila Božena Malovcová riadiaci pracovník ZPS 01.11.2025  

Schválila PhDr. Lívia Katona PhD. riaditeľka 01.11.2025  

 

 



CENNÍK SLUŽIEB od 01.11.2025  -  ľahko čitateľný text 

Odborné činnosti § 16 zákona 

Pomoc pri odkázanosti na pomoc inej fyzickej osoby 5 €/deň a 150 €/mesiac 

 

UBYTOVANIE                                                                 

2 lôžkových a  3 lôžkových izbách                                   Návštevy kedykoľvek, ale nočný kľud zachovávame.           

 

 

 

 

 

 

         

 STRAVOVANIE  

  racionálne a diétne stravovanie vrátane diabetickej stravy             Cenník za stravovanie  

  diétna strava určovaná ošetrujúcim lekárom                                   racionálna a šetriaca strava: 8,90 €/deň, 267 €/mesiac       

  jedálny lístok zostavovaný stravovacou komisiou                          diabetická strava: 9,70 €/deň, 291 €/mesiac  

  strava 5 x denne, diabetici 6 x denne                                                     

  

 
Úhrada 2-lôžkovej izby               na  1 deň         10,70 €/osoba 

Celková úhrada 2-lôžkovej izby na 1 mesiac  321,00 €/osoba 

 

Úhrada 3-lôžkovej izby                na 1 deň          9,30 €/osoba 

Celková úhrada 3-lôžkovej izby na 1 mesiac 279,00 €/osoba 

 



     OŠETROVATEĽSKÁ STAROSTLIVOSŤ   

   
                                                   .       ZPS má zazmluvneného lekára  

                                                       
                                             

                                                           rehabilitáciu podľa potreby 

 

                                           

                                            nepretržitá opatrovateľská starostlivosť  

    

 

Upratovanie na osobu 1,60 €/deň a 48,00 €/mesiac 

 

Pranie na osobu 1,20 €/deň a 36,00 €/mesiac 

 



Žehlenie, údržba bielizne a šatstva 0,40 €/deň a 12 €/mesiac  

   Ďalšie činnosti  

o Úschova cenných vecí PSS - neplatí úhradu. 

  

o Osobné vybavenie PSS - neplatí úhradu. 

  

o Záujmová činnosť PSS - neplatí úhradu. 

 

     Každý pracovný deň inštruktorky sociálnej rehabilitácie zaisťujú záujmovú činnosť:       

  o kreslenie    

  o maľovanie                              

  o modelovanie    

  o práce s papierom 

 

 

o spoločenské hry   

o spievanie, počúvanie hudby  

o sledovanie TV  

o prechádzky po okolí   

o tréning pamäti, lúštenie krížoviek   

o knižnica   

                              o  bohoslužby, výlety a iné 



  



 

 2-LÔŽKOVÁ IZBA S RACIONÁLNOU STRAVOU 

A SLUŽBAMI  

. 

VÝŠKA ÚHRADY SPOLU  834 € / mesiac 

 

 3-LÔŽKOVÁ IZBA S RACIONÁLNOU STRAVOU 

A SLUŽBAMI 

 

VÝŠKA ÚHRADY SPOLU  792 € / mesiac 

 

2-LÔŽKOVÁ IZBA S DIABETICKOU STRAVOU A SLUŽBAMI  

VÝŠKA ÚHRADY SPOLU  858 € / mesiac 

 

3-LÔŽKOVÁ IZBA S DIABETICKOU STRAVOU A SLUŽBAMI  

VÝŠKA ÚHRADY SPOLU  816 € / mesiac 

 

 

 

 


